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Zápis z Rady Občanského sdružení rodičů a přátel ZŠ Zdice 

dále jen „Sdružení“ 

 

Konané:   8.3.2013, 16.30 hod v budově Společenského domu, Zdice 

 

Celkem členů :                               19    

Přítomno členů :                     14 

Omluveno členů :                    2  

 

Zápis vyhotovil:   Kateřina Šišková 

Zápis ověřil:     Kateřina Sklenářová 

 

 

Program projednávání Rady rodičů: 

 

1. Uvítání a zhodnocení práce v předcházejícím roce 

Paní předsedkyně Kateřina Sklenářová uvítala všechny přítomné a na úvod zhodnotila naše 

dosavadní působení, viz. Vánoční trhy 2012. 

 

2. Vánoční trhy 2012 

Účast Sdružení na Vánočních trzích byla jednoznačně zhodnocena jako velmi úspěšná akce 

na podporu ZŠ Zdice. Sdružení se z větší části podílelo na organizaci Vánočních trhů 

(zajištění stanů, stolů, ubrusů, výzdoby) a rovněž na výdělečné činnosti pro ZŠ Zdice. 

Jednotlivé členky Sdružení napekly sladké či slané dobroty a společnými silami prodávaly ve 

stánku Sdružení, včetně dalšího občerstvení (svařené víno, čaj, káva). 

 

Celkový výdělek za Sdružení   9.766,- Kč 

Náklady s tím spojené    1.350,- Kč 

 

Jednohlasně bylo odhlasováno, dne 8.3.2013, že jednotlivé členky náklady uhradí 

„sponzorským darem“ v hodnotě 100,- Kč (na osobu, vyjma zástupců 9-tých ročníků). 

 

PRO:  14 ČLENŮ 

PROTI:  0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE: 0 ČLENŮ 
(*Většina členů příspěvek předala pokladníkovi přímo na místě. Prosíme tímto p.Davidovou, p. Germeková, p. 

Pleštilovou a p.Frýbertovou o zaplacení příspěvku paní Sklenářové nebo paní Bacíkové při nejbližší příležitosti. 

Děkujeme.) 

 

Celkem tedy bude ZŠ Zdice předána částka v hodotě 10.000,- Kč. 

 

Možnosti využití této sponzorské částky byly diskutovány. Při nejbližším jednání s paní 

ředitelkou  ZŠ Zdice, Mgr. Evou Fiřtovou bude Sdružení požadovat přesné určení využití této 

částky.  
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Možnosti, komentáře a návrhy Sdružení: 

 

1. KERAMICKÁ PEC 

- Původní návrh ze strany ZŠ Zdice – se nám (Radě rodičů „Sdružení“) zdá neefektivní 

vzhledem k možnosti využití pouze pro vybranou část žactva (např. keramický 

kroužek). 

- Není znám další zájem ZŠ Zdice, zda hodlá škola investici do keramické pece dál 

úročit např. prodejem výrobků žáků, nabídnutím využití pece jiným školám v okolí za 

poplatek. 

- Rovněž není vyřešena otázka obsluhy pece a nákladů spojených s provozem. 

 

2. DRUŽINA 

- Sdružení navrhuje podílet se na dovybavení jedné ze tříd družiny. Letos byla pro velký 

zájem otevřena další třída „pátá“ družiny a celkový stav jednotlivých tříd je žalostný. 

 

3. Jídelna 

Dalším bodem jednání bylo fungování školní jídelny. Dle slov většiny členů Rady rodičů se 

setkáváme s množícími se stížnostmi jednotlivých rodičů na fungování školní jídelny. Jedná se 

především o skladbu jídla, jejich názvy a rovněž velikosti porcí.  

 

PŘI  JEDNÁNÍ S PANÍ ŘEDITELKOU BUDEME ŽÁDAT O NÁSLEDUJÍCÍ: 

- Prosba o českou kuchyni (NE: rýže s rozinkami, maso se švestkou apod.),  

- Skladba jídla – vyvarování se 2 smažených jídel v jeden den 

- Zlepšení názvů, tak aby si žák dokázal představit co si objednává 

- Zařazení do jídelníčku více zeleniny, ovoce 

 

4. Výuka Aj 

Rodiče se setkávají s problémem, kdy žák se snaží poukázat na nepřesnost výkladu látky 

cizího jazyka. Žák je však vykázán jako drzý a nevhodně s ním učitel komunikuje. 

 

5. Branné dny 

Projednávána možnost podílení se Sdružení na organizování další akce ZŠ Zdice. Jednohlasně 

odsouhlasená naše pomoc při organizování (možnost zapojení Army muzea a techniky, 

nabídka polní kuchyně, výpomoc při orientačním běhu na jednotlivých stanovištích).  

 

Paní předsedkyně Kateřina Sklenářová má již předběžně potvrzenou účast loutkového 

souboru a rovněž šermířů pro zpestření dne žákům školy.  

Požadavek Sdružení vůči ZŠ Zdice bude spolupodílení se pedagogického sboru na tomto dni. 

Podrobnější informace budou projednány při nejbližší schůzce s paní ředitelkou ZŠ Zdice, 

paní Mgr. Evou Fiřtovou. 

 

6. Ostatní 

Výsadba zeleně - Paní Malá prezentovala nabídku možnosti podílení se pár děti při výsadbě 

zeleně. Diskutováno a spíše se přikláním nabídnout tuto možnost jednotlivým třídám či školní 

družině. 



ZZÁÁPPIISS  ZZ  RRAADDYY  RROODDIIČČŮŮ  ––  OOBBČČAANNSSKKÉÉ  SSDDRRUUŽŽEENNÍÍ  ZZŠŠ  ZZDDIICCEE  ––  88..33..22001133  

 

 Stránka 3 
 

Bazárek – paní Blažková dne 13.3.2013 zasílala mailem návrh – zorganizování  bazárku 

„nepotřebných“ věcí - k diskuzi 

 

 

Ve Zdicích dne 8.3.2013 


